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Abstract (en)
[origin: CN104746986A] The present invention relates to a door closing unit. The door closing unit comprises a door closing device, an adapter
arranged on the door closing device, and a door closing device shaft with multiple parts. The door closing device, especially a ground door closing
device, comprises a first door closing device shaft part and a second door closing device shaft part which support the door closing device, and
the second door closing device shaft part can be coupled with the first door closing device shaft part via a shaft base supporting in a shell of the
adapter, wherein the door closing device shafts are respectively equipped with teeth matching the shaft base separately, so that the first and second
door closing device shafts can be fixed at the different rotation positions relative to each other.

Abstract (de)
Bei einer Türschließereinheit (20) mit einem Türschließer (22), insbesondere Bodentürschließer, einem auf den Türschließer (22) aufsetzbaren
Adapter (24) sowie einer mehrteiligen Schließerwelle (6,8) umfasst die Schließerwelle (6,8) einen im Türschließer (22) gelagerten ersten
Schließerwellenteil (6) und einen zweiten Schließerwellenteil (8), der über eine im Gehäuse (1) des Adapters (24) gelagerte Wellenaufnahme (3)
mit dem ersten Schließerwellenteil (6) koppelbar ist, wobei die Schließerwellenteile (6,8) jeweils mit einer Verzahnung (26,28) versehen sind und
die Verzahnungen (26,28) der Schließerwellenteile (6,8) jeweils mit einer Verzahnung (5,7) der Wellenaufnahme (3) zusammenwirken, so dass das
erste Schließerwellenteil (6) und das zweite Schließerwellenteil (8) in unterschiedlichen Drehstellungen relativ zueinander fixierbar sind.
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